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Erkut Çelebi 

Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 

 

Ekonomik sistemin sağlıklı işleyebilmesi etkin bir hukuk sisteminin varlığıyla 

mümkündür. Bu manada hukukun ekonomideki rolü piyasanın düzenli 

işleyip gelişmesini sağlayacak yasal çerçevenin oluşturulmasını 

belirlemesidir. Reel sektörün burada ekonomideki en önemli sorunlarından 

biri yasal çerçevenin şu ana kadar oturmamış olmasıdır. İşveren hukukun 

karşısına geçtiği zaman hep haksız durumda oluyor. Biz bunu istemiyoruz. 

Ne işçinin parasını istiyoruz, ne de işveren işçiye destek versin. 

 

Kıdem tazminatı kaldırılsın çünkü artık işsizlik parası veriliyor. Şu an 

işçilerimiz düşük maaş alıyor ve asgari ücretle geçinmeleri zor, farkındayız. 

Bu noktadan yola çıkarak kıdem tazminatı işçinin maaşına yansıtılsın ve 

işçiler de iş kaybetme tehlikesini bilerek çalışmaya devam etsin. İşçi hakları 

korusun ancak patronlar da çok zor şartlarda kazanıyor.  

 

Hukuk sistemi iyi olan ülkelerin ekonomileri hızlı gelişti. Bizde de hukukun 

üstünlüğü var ancak bazı eksiklerimiz var ve tamamlanması gerekiyor. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) olarak Sayın Başkanımız Rifat 

Hisarcıklıoğlu özellikle uyuşmazlık, arabuluculuk, tahkimle ilgili çok güzel 



çalışmalar yaptı. Şu anda Türiye genelinde birçok odada tahkim ve 

arabuluculuk ile ilgili çalışmalar var.  

 

Biz iş insanları olarak güvenli pazarlar arıyoruz. Şu anda farklı bölgelerde 

çok avantajlı işler var ancak ilk önce iş hukukuna bakıyoruz. Yarın buradan 

çıkabilir miyiz? Yarın başımıza ne gelir? Biz nasıl ki bunların hesabını 

yapıyorsak, Türkiye'ye gelen yatırımcılar da bu hesabı yapıyor. Son 

zamanlarda yabancı yatırımcıları kaybediyoruz ancak yavaş yavaş 

toparlıyoruz. Çünkü yabancı yatırımcı gelirse Türkiye ileriye gider.  

 

Yabancı yatırımcıyı buraya çekmek için de yapacağımız şu; önce hukuksal 

altyapıyı hazırlayarak güvenlerini kazanacağız ve sonra yatırımcıyı 

Türkiye'ye çekeceğiz. Türkiye'de çok büyük bir potansiyel var, bunu 

değerlendireceğiz. Bizim kendi enerjimizin yetmediği durumlar var. Yabancı 

yatırımcı gelirse teknolojiyi de beraberinde getirecek ve teknoloji gelişecek. 

Türkiye savunma sanayiinde çok iyi bir noktaya geldi. ve artık dünyada söz 

sahibiyiz. Nasıl oldu? Bir yerden bir ateşleme, bir ivme yaşandı ve 

arkasından da bu teknoloji gelişmeye başladı. Biz de Trabzon'a savunma 

sanayi ya da medikal ile ilgili bir çalışma yapmak istiyoruz. Neden? Çünkü 

biz bunu ithal ediyoruz, ithal ürün de çok pahalı. Bunu kendimiz üreterek 

Türkiye'ye bir katma değer sağlamak istiyoruz. 


